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Elnöki beszámoló - 2023. 11. 21. ELTE TTK Hallgatói Önkormányzat

Időrendi bontás

Időpont Esemény
2023. 10. 25. EHÖK elnökségi ülés
2023. 10. 25. EHÖK Küldöttgyűlés
2023. 10. 26. MNB Kiválósági Ösztöndíj szavazás
2023. 10. 31. Gólyatábor megbeszélés
2023. 11. 01. Gólyabál megbeszélés
2023. 11. 02. Márton Áron Szakkollégium átadó
2023. 11. 06. Gólyatábor egyeztetés Dékán Úrral
2023. 11. 06. Diczkó Dalma EHÖK elnök bemutatkozása Dékán Úrnál
2023. 11. 06. Alapszabályozó munkacsoporti ülés
2023. 11. 08. HÖOK THSz megbeszélés
2023. 11. 08. EHÖK elnökségi ülés
2023. 11. 09 - 14. Kari Tanács levélszavazás
2023. 11. 13 - 14. Szenátus levélszavazás
2023. 11. 15 - 16. Közélet Kóstoló
2023. 11. 15. EHÖK elnökségi ülés
2023. 11. 16. Egyeztetés a dékánválasztói bizottságról
2023. 11. 16. Tisztségviselői ülés
2023. 11. 16. Diverzum születésnapi esemény
2023. 11. 17 - 19. HÖOK Vezetőképző
2023. 11. 18. Campus fejlesztési megbeszélés

Ezeken felül többször egyeztettem a Kar vezetésével, kari Hallgatói Önkormányzatok elnökeivel, a
TTK Hallgatói Önkormányzat tisztségviselőivel, képviselőivel, és más, az érdekképviseletben aktív
szerepet betöltő hallgatókkal.
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1. EHÖK
Az október 25-én tartott EHÖK elnökségin Diczkó Dalma az Egyetem tervét a mesterséges intelli-
gencia integrálására néhány adminisztratív ügymenetbe, többek között a szociális alapú támogatá-
sok bírálásába. Az aznap tartott EHÖK Küldöttgyűlésen az EHÖK tisztségviselőinek beszámolója
volt napirenden, melyek mind elfogadásra kerültek. Az Önkormányzat tőlem kért kérdéseit feltet-
tem, azok válaszát továbbítottam a kérdezőknek. November 8-án megvitattuk a Gólyabálok szerve-
zésében közreműködő ELTE Szolgáltató Kft. tevékenységét. Diczkó Dalma javasolta, hogy a Zánkai
és Fonyódligeti gólyatáborok veszteség többletét az egyes karok ISZTK maradványaiból fedezzék,
35.000.000 forintot, ez a TTK-t csak közvetetten érinti. Mi nem vettünk részt ezen gólyatáborok-
ban, így nem veszünk részt annak kifizetésében, azonban precedenst teremthet az Önkormányzati
rendezvények ISZTK keretből való rendezésére. Papp Gergely Sándorral, a KÖB elnökével egyet-
értettünk abban, hogy egy ilyen kezdeményezést nem támogathatunk, mivel az ISZTK hallgatói
juttatásokra, ösztöndíjakra járó pénz, nem rendezvényszervezésre. November 15-én az EHÖK el-
nökség ülésén résztvett Babos János, az ELTE Szolgáltatási igazgatója, melyen a Fejlesztési és
kompenzációs keret emeléséről tárgyaltunk a kolHÖK javaslata alapján a hallgatói hozzájárulásást
ezen a jogcímen egységes 6.000 forintban állapították meg a szociális kollégiumok esetén, a szak-
kollégiumokkal még folynak a tárgyalások. Ez a növelés azért indoklolt, mert a jelenlegi keret,
mely 2018 óta nem növekedett, már nem képes azokat a nem alapszolgáltatásokat fedezni, melyeket
hivatott lenne, valamint ez a keret fedezi az esetleges károk javítását is, melyek a kollégiumokban
fellépnek.

2. Kari vezetés
Az utóbbi időszakban többször egyeztettem Kacskovics Imre Dékán Úrral. A Küldöttgyűlés hatá-
rozata alapján felterjesztettem neki a gólyatábori koncepciónkat. Ezt követően résztvettem Diczkó
Dalma EHÖK elnök Dékán Úrnál tett látogatásán, mely keretében bemutatta a pályázatának fő
pontjait. November 16-án a dékánválasztást megszervező bizottságról egyeztettünk, melynek tiszt-
ségemnél fogva tagja vagyok. Egy kari tanácsi levélszavazás volt, mely a Adatelemző matematikus
és gépi tanulás szakember szakirányú továbbképzési szak önköltségének módosításáról hozott hatá-
rozatot.

3. Munkacsoporti tevékenység
Jelenleg három munkacsoportban tevékenykedem. Az alapszabályozó munkacsoporttal rendszeresí-
tett üléseken dolgozuk az alapszabály szövegezésén. A gólyabál szervezésében aktívan résztveszek,
melyre a héten megkezdődött a jegyértékesítés. A gólyatábor szervezésével az időtervet betartjuk. A
Campus fejlesztési megbeszélés a beszámolók megküldésének határideje után volt, így erről szóban
számolok be.
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4. HÖOK
Pályázatomban is megjelöltem, hogy szeretném feléleszteni a HÖOK Természettudós Hallgatók
Szövetségét, melynek célja, olyan ügyek megvitatása, mely minden természettudós képzés esetében
felmerül. Ennek februárban tervezzük az első ülését a Covid kitörése óta, melynek az ELTE fog
majd otthont adni. A november 8-i megbeszélésen ennek az ülésnek a részleteit tárgyaltuk meg, és
állapítottuk meg fő napirendi pontjait. A HÖOK Vezetőképzőjén a vezetéstámogatói szekción vet-
tem részt. Reményeim szerint az ott elsajátított tudással gazdagítani tudom az Önkormányzatot.

5. Egyebek
Képviseltem az Önkormányzatot a Márton Áron Szakkollégium átadóján, valamint a Diverzum szü-
letésnapi eseményén.

Fogadóóráimat egy kivételével megtartottam, delegálásaimnak eleget tettem, feladataimat legjobb
tudásomhoz mérten elláttam. Bármilyen kérdésre szívesen válaszolok, akár előzetesen, akár a Kül-
döttgyűlésen.

Siófok, 2023. 11. 17.

Mig András
Elnök

ELTE TTK HÖK
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